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Abstract (en)
The switching point two fixed switching parts (1,2), a movable, electrically conducting bridge switching part (3) that shorts the fixed parts in the
closed state of the switching point and a drive for moving the bridge switching part. The fixed and movable switching parts and drive coils (5,6) are
arranged symmetrically wrt. an axis so that the fixed switching parts are in the form of mutually engaging cylinders and bound an annular gap (81).
The bridge switching part is an axially movable contact ring that fits in the annular gap in the closed state and the coils are arranged on both sides of
the contact ring and mutually offset in the axial direction.

Abstract (de)
Die Schaltstelle eines Hoch- oder Mittelstromschalters enthält zwei feststehende Schaltstücke (1, 2), die zylinderförmig ausgebildet sind und koaxial
ineinandergeführt einen ringförmigen Spalt (81) bilden. Ein bewegliches, in Form eines Kontaktrings (3) ausgebildetes Brückenschaltstück ist im
geschlossenen Zustand der Schaltstelle in den ringförmigen Spalt (81) eingepasst. Ein zwei Spulen umfassender, elektrodynamischer Antrieb
bewegt den Kontaktring (3) in axialer Richtung. Dank der geringen Masse des Kontaktrings (3), dem einzigen bewegten Teils der Schaltstelle, lässt
sich die Schaltstelle sehr schnell und effizient ein- und ausschalten. <IMAGE>
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